
MØTE I MALVIK ROTARY KLUBB 24.8.2021 

Det var sendt ut innkalling til møtet av sekretæren. Møtet ble avholdt i vårt nye 

møtelokale i Stasjonsvegen 14F på Vikhammer kl. 18.30. 

Presidenten hadde ordnet med kaffe og Terje B hadde ordnet med en god kake som 

tilbehør. 

Det møtte 16 medlemmer og 1 gjest Jostein Brudeli. 

President Mark åpnet møtet kl. 18.45 og ønsket alle velkomne i vårt nye møtelokale til 

det første møtet der vi kunne møtes fysisk på lang tid. 

Øystein fikk ordet til dagens 3 min. Han åpnet med hvor trivelig det var å kunne møtes 

igjen. Deretter fortalde han litt om det store rulleskirennet på Hitra der Hitra plutselig var 

på verdenskartet.   

Dagens trekning av gratislodd der Terje B vart seierherre. 

Gikk så over til dagens hovedprogram som var klubbsaker:  

1. Hjemmesiden. Sekretæren gikk gjennom det han hadde gjort med hjemmesiden i 

sommerferien. Oppfordret alle til å se på siden på MalvikRotary.no for å komme 

med tilbakemeldinger på saker som bør endres. Sekretæren ba spesielt om å få 

stoff om klubbens jubile i 2017 og studentutvekslingen. 

2. Komiteer. Der kom ikke noen forslag på endringer i det som vart fremlagt. 

3. Mål og planer for 2021/22. Heller ikke noen forslag på endringer her. Viktig at 

programkomiteen kommer i arbeid. Første møte blir 7.9. 

4. Medlemsutvikling. Det ble fremmet forslag om at vi bør ha som intensjon å øke 

medlemsmassen med 3 medlemmer i kommende 3 års periode. Den mest effektiv 

måte for å oppnå dette på ble sagt å være at hver av medlemmene prøver å 

komme med forslag på 1 nytt medlem som de inviterer til klubbens ukentlige 

møter. 

5. Ungdomsutveksling. Medlemmene ble oppfordret til å komme med forslag på 

kandidater. Vår klubb har ansvaret for å komme med forslag på en kandidat for 

utreise 2022/23. Frist for dette er 1.11.2021. 

6. Status turstiprosjektet. Det ble gitt en orientering om søknader som var innsendt 

for å få økonomisk støtte prosjektet. Dersom vi får til grunneieravtaler vil det 

også være mulig å få støtte fra kommunen. Vi tar sikte på å få til første dugnad 

på prosjektet tirsdag 14.9. 

7. Presidentskifte 31.8. Festkomiteen kom sammen for å planlegge dette etter 

klubbmøtet. Det er innvilget skjenkeløyve i forbindelse med møtet. 

 

Presidenten takket for det gode fremmøtet.  

Møtet slutt 19.45.    

          


